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REMISS ANGÅENDE RAPPORTERING AV MYCKET TUNNA BÄRKASSAR. FÖRORDNING 
OM ÄNDRING I FÖRORDNINGEN 2016:1041 OM PLASTBÄRKASSAR. 

Bengt Lundin AB har tagit del av rubricerad remiss och har följande synpunkter och förslag på 

rapporten och promemorian. 

Bengt Lundin AB bedriver verksamhet i Arvika. Verksamheten består i produktion och försäljning av 

plastbärkassar, huvudsakligen till svensk och norsk dagligvaruhandel. 

Bengt Lundin AB importerar stora volymer av sk knytpåsar, mycket tunna, som vidareexporteras till 

norsk dagligvaruhandel. 

Företaget sysselsätter ca 100 personer och är en av de större privata arbetsgivarna i kommunen. 

DÅ VI ÄR EN AV DE STÖRRE AKKTÖRERNA AV PLASTBÄRKASSAR TILL SVENSK HANDEL KAN VI 

KOMMA ATT IMPORTERA KNYTPÅSAR TILL VÅRA BEFINTLIGA OCH POTENTIELLA SVENSKA KUNDER. 

Vi ser inget problem att rapportera dessa volymer i likhet med den rapportering som idag sker gällande 

tunna och tjocka plastkassar. 

 

BENGT LUNDIN AB POÄNGTERAR DOCK VIKTEN AV ATT STATISTIKEN MÅSTE SÄKERSTÄLLAS I ALL 

SYNNERHET OM DEN SKALL LIGGA TILL GRUND FÖR FORTSATTA BESLUT OM EVTUELLA 

BEGRÄNSNINGAR/SANKTIONER. DEN RAPPORTERING, TUNNA OCH TJOCKA PLASTKASSAR, SOM 

HITTINTILLS INKOMMIT TILL NATURVÅRDSVERKET VISAR PÅ STORA BRISTER. 

Vilka sanktionsmöjligheter ges tillsynsmyndigheten att agera mot de aktörer som inte eller felaktigt 

rapporterar de mycket tunna plastkassarna? 

 

Med vänliga hälsningar  

BENGT LUNDIN AB 

 

 

Peter Dahlin, VD.                                                                                  Lars Lundin, Senior Advisor. 
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